
Dokončená rekonstrukce Nám
Vážení občané, 
dne 23. listopadu 2010 bylo slavnostn
zrekonstruované náměstí před a pod radnicí m
firma, která chtěla poděkovat všem zú

Pozvánka na koncertPozvánka na koncertPozvánka na koncertPozvánka na koncert    
V rámci oslav otevření rekonstruovaného nám
v pátek 17. prosince  od 18.00 hodin zveme na
Vystoupí sólistka Karlínského divadla Dit
k hojné účasti. 

V Lubech se n ě
Není žádným tajemstvím, že v našem mě
kontejnerů. Panuje přesvědčení, že kontejnery n
i možnost vzplanutí stojících aut v jejich blízkosti, se nemá cenu ani rozepisovat. Vzhledem k tomu, že se cena 
kontejneru dle informací Bc. Lukeše  pohybuje zhruba kolem 4 500 korun, si lze snadno spo
nastala při posledním řádění žháře(ů), kdy podpálil(i) sedm kontejner
poničené ohněm tak, že nejdou opravit. V
nádob připomene(ou). Aby konečně byla tomuto nepochopitelnému vandalství u
na radnici, že město Luby napomůže př
5 000 korun tomu, kdo poskytne informace vedoucí k odhalení žhá
určité poznatky, které Policie ČR v souč
Zaslechla jsem i názory občanů, zda by nebylo 
neuvažujeme. Kovové kontejnery jsou cesta zp
kolem dvanácti až patnáct let. 
Nezbývá než doufat, že se Policii ČR poda
jiným způsobem, než osoba, která napom
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VánVánVánVánoooočníčníčníční    setkánísetkánísetkánísetkání 
Starosta města zve občany k setkání u vánočního stromku. 
 

Přijďte v sobotu 18. prosince 
mezi 14.00 a 17.00 hodinou 

na náměstí p řed radnicí. 
 

Program: 
Vystoupí mladí hudebníci z Erlbachu a ženský pěvecký sbor 
Luběnka. 
Výstava fotografií na MěÚ – fotoklub Zaostřeno (přízemí 
vpravo). 
Bude vám nabídnuto tradiční české vánoční pečivo, svařené 
víno, horká medovina, grog a čaj na zahřátí, klobásy a další 
dobroty. 
Setkání se opět zúčastní i obec Erlbach, která nabídne 
německé vánoční pečivo, svařené víno a jiné pochoutky. 
Starosta Erlbachu, pan Klaus Herold, i letos přislíbil opět 
upéct a přivézt obří štolu v délce – nechme se překvapit! 
Nenechte si tuto podívanou ujít a přijďte ochutnat! 

Při této příležitosti si můžete koupit i vánoční stromek. Kromě stromků bude v prodeji 
i jmelí a další vánoční zboží. 
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Informace ze Informace ze Informace ze Informace ze sociálnísociálnísociálnísociální    oblastioblastioblastioblasti    
� V souvislosti s nastávajícím předvánočním úklidem domácností připomínám, že je možné nosit 

vyřazené oblečení a obuv do Městského kulturního střediska (vchod od paneláků U Pily). Paní Žáčková 
je zde přítomna každé pondělí od 15.00 do 17.00 hodin.   
Dle informací, které mně poskytla, je tato služba občany našeho města velmi využívána.  

� Upozorňuji všechny obyvatele, kteří by se chtěli zapojit do plánování kulturního života v našem městě 
v roce 2011, že mohou své náměty sdělit mně nebo vedoucí MKS paní Žáčkové. Uvítáme jakékoliv 
nápady na organizaci kulturních akcí (soutěže, výstavy, přehlídky), či přání na pozvání konkrétních 
umělců. 

� Dále bych chtěla oznámit všem - především starším a nemocným obyvatelům města -, že zdravotní 
sestra Michaela Nováková nebude již pacienty navštěvovat jen poslední úterý v měsíci, ale návštěvy 
přizpůsobí jejich potřebám. Jedná se především o měření tlaku, zajištění předpisů léků, zkontrolování 
zdravotního stavu.  
Se sestřičkou se můžete dohodnout na telefonním čísle: 739455500 

� Na základě zhoršování finanční situace některých občanů upozorňuji na možnou pomoc, zaměřenou na 
poradenství při finanční tísni poskytované Poradnou při finanční tísni.  
Na Poradnu při finanční tísni (www.financnitisen.cz) se můžete obrátit zejména v následují-
cích situacích: 
a) pokud máte zájem poradit se s nezávislým subjektem v situaci, kdy se zamýšlíte zadlužit (tj. uvažu-

jete o úvěru, půjčce apod.). V těchto případech vám Poradna nabízí zejména: 
- nezávislý, objektivní rozbor vaší finanční situace 
- konzultaci možných rizik vašeho zadlužení;  
- rozbor zásadních ustanovení smlouvy o úvěru a půjčce. 

b)  hrozí-li vám, že v důsledku nepředvídané změny životní situace nebudete schopni hradit splátky 
vašeho úvěru či půjčky, nebo jste se již v takové situaci ocitli. Jde zejména o situace, kdy váš pravi-
delný příjem výrazně poklesl např. vlivem:  
- dlouhodobého onemocnění či úrazu; ztráty zaměstnání a následné nezaměstnanosti; rozvodu man-
želství či úmrtí partnera. 

V těchto případech se vám Poradna při finanční tísni bude snažit pomoci takové nepříznivé období 
překlenout tím, že vám radou a konzultací např. pomůže: 

• objektivně posoudit vaši finanční situaci;  
• nalézt vhodné řešení vaší situace (např. formulace vašeho návrhu dohody s věřitelem na novém / 

přechodném splátkovém kalendáři); 
• při stanovení zásad vašeho informování věřitele o situaci a o návrhu jejího řešení; 
• při přípravě na váš telefonický a písemný styk se soudy či soudními exekutory. 

Všechny služby Poradny jsou poskytovány zdarma. 
Bezplatná pondělní zelená poradenská linka: 800 722 722 

Mgr. Miroslava Hrabovská 

Můj veliký úlovek 
Zajímavá příhoda 
Často jezdím s bráchou Petrem, babičkou a dědou na chatu na Zvíkovec. Děda je notorický rybář, takže má vodu 
pár kroků od chalupy. Já s Petrem chodíme s ním. Dědeček tvrdí, že nejvíce berou ryby po ránu. Proto každé ráno 
začne do ticha řinčet budík, který vytáhne dědu s bratrem z postele. Já zase tak nadšený rybář nejsem, abych musel 
kvůli tomu vstávat za ranního rozbřesku. To já si pěkně počkám, až mi pod nosem zašimrá babiččina polívčička 
z čerstvých hříbků. S plným žaludkem pak vklouznu do kraťasů a vydám se za chlapy na ryby.  
Letos v létě nám počasí přálo. Červenec byl teplý a suchý, proto děda proseděl na rybách celou dovolenou. Ve stínu 
mohutné borovice sledoval splávek na klidné hladině a bylo na něm vidět, jak je spokojený. Abych pravdu řekl, náš 
dědeček toho nikdy moc nechytil.“ 
Přesto je lov ryb jeho nejmilejší koníček. 
Jednou ráno, no spíše k polednímu, jsem se, ještě rozespalý, vykolíbal ze dveří, abych zjistil, co dělají naši rybáři. 
„Dobré ráno“, povídám. Děda mi odpověděl: „Dobré poledne, lenochu.“ (dokončení na straně 6) 
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Vyberte si v knihovn ě 
Chris, Ryan: Nulová šance.  
Ryanovo vylíčení akcí komanda SAS (speciálních jednotek britského vojenského letectva) předčí svou 
autentičností a napětím všechno, co bylo na toto téma dosud napsáno.  

William, Klein: Tutanchamon.  
Hlavní postava příběhu, faraón-chlapec, je v době svého nástupu na královský trůn ve věku dítěte. Díky 
této skutečnosti musí čelit různým intrikám a posléze i fyzickému útoku na svou osobu.  

Tan Twan Eng: Dar deště.  
Čtenář je provázen dobou, která začíná posledními dny čínských císařů a končí změnami poměrů, jež se 
odehrávají v důsledku válečných událostí. Zároveň spoluprožívá s hlavními hrdiny románu jejich pohnuté 
osudy, jež bouřlivá doba tragicky poznamenala.  

Miloš Kopecký: Já.  
Legenda českého herectví Miloš Kopecký napsal, zčásti sám ještě před svou smrtí v roce 1996, strhující 
výpověď o svém ojedinělém osobním i profesionálním životě.  

Wilbur, Smith: Posel slunce.  
Dobrodružný román, ve kterém jsou protagonisté africké expedice do ztraceného města za bájnými 
poklady vrženi zpět v čase i prostoru, aby prošli bitvami, romancemi i tragédiemi vzdálených předků.  

Jinřiška, Smetanová: Domovní důvěrnosti.  
Autorka za normalizace psala do šuplíku. Povídková sbírka Domovní důvěrnosti (1990) je bohatá žeň 
nashromážděné invence. V půvabných scenériích čtenáře vrací především na magická místa Malé Strany.  
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Poznámka k článku Jindřicha Desorta 
"Ond řej našel sv ůj kostel"  

Na hodině následující po zveřejnění článku byli 
starší žáci výtvarného oddělení naší základní umě-
lecké školy velice rozhořčení nad způsobem, jakým 
byl zmíněn jejich podíl na vytvoření sochy svatého 
Ondřeje. Z pozice jejich učitele, který byl celému 
procesu tvoření sochy přítomen, považuji za svou 
povinnost uvést, že počínaje hnětením dovezené 
surové hlíny přes nakládání hlíny na kostru, dohady 
o výtvarném zpracování opánků či draperie až po 
konečnou modelaci před odlitím do formy, vyko-
návali žáci samostatně, případně s mou pomocí při 
tvarování složitějších partií figury. Práce bylo 
mnoho a trvala jim téměř celý školní rok. Motivo-
valo je také vědomí, že jejich žákovští předchůdci 
již sochy do veřejného prostoru našeho městečka 
vytvořili. Autory sochy svatého Ondřeje jsou: Ven-
dula Apjárová, Alena Hottmarová, Katrin Kutma-
nová, Markéta Kyseláková, Kateřina Vrbová a 
Pavel Mikyta. 
Při vydusávání do formy, povrchových úpravách 
a osazování sochy na sokl pak pomáhali také do-
spěláci zmínění v článku pana Desorta. 

Milan Krsek, učitel lubské ZUŠ 

OmluvaOmluvaOmluvaOmluva    

Omlouvám se žákům keramického kroužku ZUŠ, 
kterým jsem upřel zásluhy na vytvoření sochy sva-
tého Ondřeje. Při psaní svého článku jsem měl, žel, 
jednostranné informace. 

Jindřich Desort 

Lubský podzimLubský podzimLubský podzimLubský podzim    
Nebyli jste v Lubech anebo jste neměli čas se zú-
častnit Lubského podzimu? Máte-li internet, může-
te jej alespoň v krátkosti shlédnout. Na stránky 
města www.mestoluby.cz bylo Vladimírem Glá-
zrem vloženo video a mluveným komentářem jej 
obohatila Bohumila Ráczová. 
Věřím, že pěkné první dítko nezůstane dlouho 
osamocené. Vánoční setkání se blíží a natočit dění 
na náměstí nemusí být špatný námět. 
Kameru mají dnes mnozí z nás. Což takhle podělit 
se o zajímavé záběry z našeho města a okolí?  

Jan Kreuzinger 

Prodám menší RD v Lubech, volný ihned. 
Cena 699.000,- Kč. 

Při rychlém jednání sleva.          Tel. 606 356 833 

Inzerce 

Inzerce 

MASÁŽEMASÁŽEMASÁŽEMASÁŽE    
Bohumila Ráczová 

Klasická masáž 

Reflexní masáž plosky nohy 

+ vířivá koupel nohou 

Lymfatická masáž kosmetická 

Masáž lávovými kameny 

Parafínový zábal na ruce 

Aroma masáž 

Medová detoxikační masáž 

Indická masáž hlavy a šíje 

Dárkové poukazy 

PO – PÁ        od 16 h 

Tovární 652, Luby 

Mobil : 604604604604    115 167115 167115 167115 167 

Redakce Lubského zpravodaje přeje všem 
našim čtenářům pěkné Vánoce a vše nejlepší 
do nového roku. Jako malý dárek nabízíme 

historickou lubskou novoročenku 



Lubský zpravodaj prosinec 2006 strana 6 

Lubský zpravodaj: vydává MěÚ Luby, nám. 5. května 164, PSČ 351 37, odpovědný redaktor J. Kreuzinger. Registrováno u MK ČR E 11477. 
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Zprávy ze zastupitelstva 
♦ Ve volbách do zastupitelstva města konaných ve dnech 15. a 16. října 2010 byli zvoleni tito kandidáti: 

Petr Pavlovský, Martin Valovič -   TOP 09;   Karel Kubeš, Anita Černíková   - „Starostové a nezávislí“; 
Miroslava Hrabovská, Kamil Knapčík, Martin Pessel   - KDU-ČSL; 
Vilém Šulcek   - ČSSD; Antonín Hartl   - KSČM 

♦ Zasedání zastupitelstva zahájil a řídil dosavadní starosta pan Karel Kubeš, a to až do doby zvolení nového starosty města. 
Navrhl program jednání, který přítomní zastupitelé schválili (všichni pro). Dále zastupitelé schválili navržené ověřovatele 
zápisu, paní Ing. Černíkovou a pana Hartla (všichni pro).  
Předsedající vyzval přítomné členy zastupitelstva ke složení slibu.  
Žádný člen zastupitelstva neodmítl složit slib ani nesložil slib s výhradou, všichni členové zastupitelstva složili slib dle 
zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, v souladu s ustanovením § 69 odst. 2) a 3) tohoto zákona. 

♦ Mgr. Hrabovská navrhla na funkci starosty pana Kubeše, jako druhý kandidát na starostu byl panem Valovičem navržen 
pan Pessel. Pro pana Pesela hlasovali 3, 2 se zdrželi hl., 4 byli proti.  
Pan Karel Kubeš byl většinou hlasů zvolen do funkce starosty města (6 hlasů pro pana Kubeše, 3 hlasy proti). Volba 
místostarosty probíhala veřejně. Do funkce místostarosty navrhl pan Kubeš paní Hrabovskou. Druhým navrženým 
kandidátem byl pan Valovič.  
Pro pana Valoviče hlasovali 3 přítomní zastupitelé, 5 bylo proti, 1 se zdržel hlasování. Pro paní Hrabovskou hlasovalo 
6 členů zastupitelstva, 3 byli proti. 

♦ Předsedající úvodem tohoto bodu informoval o povinnosti zřídit finanční a kontrolní výbor (§ 117 odst. 2 a § 84 odst. 2 
písm 1) zákona o obcích), neboť funkční období výborů předchozího zastupitelstva zaniklo spolu se zánikem původního 
zastupitelstva. Navrhl, aby zastupitelstvo zřídilo finanční výbor a kontrolní výbor, přičemž každý z nich bude mít tři členy. 
Jiný návrh nebyl podán. Zastupitelstvo města schválilo zřízení finančního výboru a kontrolního výboru, oba výbory budou 
tříčlenné (všichni pro).   
Předsedající pan Kubeš vyzval členy zastupitelstva k podávání návrhů na funkci předsedy finančního výboru. Sám navrhl 
Ing. Černíkovu. Protinávrh nebyl podán.  
Hlasování: Zastupitelstvo města Luby zvolilo předsedou finančního výboru Ing. Anitu Černíkovou (8 pro, 1 se zdržel hl.). 
Předsedající vyzval členy zastupitelstva k podání návrhů na funkci předsedy kontrolního výboru. Sám navrhl jako 
kandidáta na funkci předsedy kontrolního výboru pana Antonína Hartla. Zastupitelstvo města Luby zvolilo předsedou 
kontrolního výboru pana Antonína Hartla (7 pro, 2 se zdrželi hl.).  
Za členy finančního výboru byli navrženi Ing. Karel Lukeš a paní Monika Petrovičová. Zastupitelstvo města Luby zvolilo 
členy finančního výboru pana Ing. Karla Lukeše (8 pro, 1 proti), a paní Moniku Petrovičovou (všichni pro).  
Za členy kontrolního výboru byli navrženi Mgr. Václav Nesvadba a pan Martin Valovič. Zastupitelstvo města Luby 
zvolilo členy kontrolního výboru pana Mgr. Nesvadbu (7 pro, 2 se zdrželi hl.) a pana Martina Valovče (8 pro, 1 se zdržel 
hlasování). 

♦ Na závěr zasedání si vzal slovo nově zvolený starosta pan Kubeš. Poděkoval všem členům zastupitelstva i občanům kteří 
přišli na ustavující zasedání za projevenou důvěru a oznámil, že v co nejkratší době řádně vyhlásí a svolá 2. veřejné 
zasedání zastupitelstva města (pravděpodobný termín 13.12.2010), na kterém proběhne volba dalších orgánů zastupitelstva 
města (komise) a projedná se rozpočet města na příští rok. 

 

Můj veliký úlovek (dokončení) 
Nic jsem si z jeho poznámky nedělal a sedl jsem si vedle dědy na strmý břeh a pozoroval paprsky slunce, které se odrážely od 
hladiny. „Co dělá babička?“, zeptal se děda. „Gruntuje, prý přijedou naši“, odpověděl jsem. Netrvalo dlouho a z chajdy se 
ozvalo babiččino volání: „Klucíííííííí, pojďte mi pomoct.“ „Hele prcku, pohlídej nám to tu,“ řekl brácha a odešli s dědou na 
pomoc babičce. 
Dívám se na hladinu, hlídám splávky, které nehnutě leží na hladině a po chvíli mi to připadá jako pěkná nuda. Chci si lehnout 
do trávy, ale jak se skláním níž, oslní mě paprsky, které se koupají ve vodě. „Né, to nejsou paprsky.“ Ve vodě se zablesklo 
břicho pořádného kapra. Splávek zmizel pod vodu a já v poslední chvíli zachránil dědečkův památeční prut. „Ten by mi dal“, 
problesklo mně hlavou. 
To už mě, ale obrovitý kapr táhne blíž a blíž ke břehu. Peru se s ním jako v ringu, ale pomalu mi docházejí síly. Začínám si 
uvědomovat, že už stojím po kolena ve vodě. Ale nevzdávám to. Vůbec nevím, jak tento boj trval dlouho, připadalo mně to 
věčnost. Kapr jezdil ve vodě sem a tam, tam a sem a bojoval o svůj život. Já bojoval o svoji čest. Protože ti dva by mi určitě 
neodpustili, že jsem nechal uplavat oběd. 
Když se brácha s dědou vrátili, už jsem seděl na břehu a vyndával kaprovi háček z veliké tlamy. „Páni!“, žasl brácha. „Teda ty 
jsi kádr.“, pohladil mě děda po vlasech. V duchu mi určitě oba záviděli. Ten den jsem byl za hrdinu. K večeru přijeli naši 
a všichni jsme si pochutnali na rybě, kterou nám babička upekla. Od té doby mi už brácha neříká prcku.  Tomáš Dinga, 7. třída 


